
•  

 

 

 

 

 

 

Vergadering schoolraad 21 februari 2024 

 

Aanwezig:  Schoolbestuur  Schepen Nathalie Lambrecht 

Directie:   Philippe Soens  

       Isabelle de Kriek 

    Ouderraad:   Bart Vertenten 

       Wendy Van Loo 

       Sylvie De Buck (secretaris) 

   Pedagogische raad: Els Verkerken 

      Annelore De Waele 

    Lokale gemeenschap: Arne Verliefde 

       Katrien Van De Velde 

       Wim Verstraete 

    Verontschuldigd Karien De Vriese 

        

     

1. Goedkeuring vorig verslag 

Geen opmerkingen. 

 

2. Voorstelling nieuwe directie 

Op donderdag 29 februari gaat directeur Philippe Soens met pensioen. Hij zal opgevolgd 

worden door Mevr. Rebecca Pauwels. Ze is reeds 2 maanden aan het inlopen met Deh. 

Soens. Zij willen graag het gemeentebestuur bedanken dat zij de overdracht naar de nieuwe 

directie op deze manier mogelijk maakten.  

 

3. Voorstelling nieuwe schepen 

In Stad Deinze is er sinds oktober 2023 een nieuwe schepen van Onderwijs, Mevr. Nathalie 

Lambrecht. Zij was reeds 5 jaar gemeenteraadslid in Deinze en werkt ook op het kabinet van 

Minister Vincent Van Peteghem.  

 

Alle leden van de schoolraad stellen zich voor aan de nieuwe directie en nieuwe schepen.  

 

4. Telling  

De telling gebeurde op 1 februari 2024. 

De Vaart Nevele: 144leerlingen in de  lagere school en 84 kleuters => Dit aantal is voor de 

lagere school analoog aan de telling van vorig schooljaar, maar in 2024 is er een daling met 



een 20-tal kleuters. Deze verlaging kan verklaard worden door het lagere geboortecijfer in 

2022. Dit lagere aantal kleuters zal vermoedelijk resulteren in één kleuterklas minder in het 

volgende schooljaar.  

’t Wilgennest Landegem: 172 leerlingen => ook analoog als vorig schooljaar. Vermoedelijk 

zullen er een 37-38 tal kleuters instromen in het 1 leerjaar in  September 2024. 

 

5. Nieuwbouw Landegem 

Tot enkele weken geleden was de overschakeling naar de nieuwbouw voorzien in de 

paasvakantie 2024. Het werd al snel duidelijk dat dit niet haalbaar is. Eind februari zal de 

nieuwbouw wel winddicht zijn. Bevloering en betegeling zijn ook zo goed als af. Er moeten 

echter nog veel schilderwerken gebeuren en alles moet nog uitdrogen.  

Men vermoed nu dat men op 23-24 mei een verhuis zal kunnen doen naar de nieuwbouw. 

Direct erna zal men dan aan de renovatie van de huidige gebouwen beginnen.  De keuze van 

23 en 24 mei voor de verhuis komt omdat er op 23 mei een schoolreis gepland staat en op 24 

mei is er een facultatieve verlofdag. In deze 2 dagen moet ook de straatkantbouw dan 

volledig vrijgemaakt worden. Dit gedeelte wordt niet gerenoveerd maar men wil vanuit 

stadsbestuur dat er maar één verhuis georganiseerd moet worden. Het gemeentebestuur 

zet werkmannen in op 23 en 24 mei om dit alles te organiseren/verhuizen. De leerkrachten 

kunnen dan in het weekend van 25 en 26 mei hun klas terug volledig inrichten.  

De klassen zullen wat meer per graad samenzitten in het gebouw, maar dit zal binnenkort 

aan de leerkrachten kenbaar gemaakt worden.  

Fase 2  van de verbouwing (refter en gebouw erachter) kan dan starten. Eens dit klaar is zal 

de kinderopvang naar hier verhuisd worden. De verbouwingen in deze 2e fase zijn beperkt: 

nieuwe ramen + slaapklasje inrichten, andere inkom toiletten. De deadline voor deze werken 

is 1 september 2024.  

 

6. EHBO en brandpreventie 

Als nieuwe directie in ’t Wilgennest wil Mevr. Pauwels weten hoe EHBO en brandpreventie in 

beide scholen geregeld is.  

In GBS De Vaart Nevele heeft elke leerkracht een cursus EHBO gevolgd, dus zij zijn allemaal 

aanspreekpunten en weten hoe ze moeten ingrijpen indien zich een ongeval op school 

voordoet. Deze leerkrachten volgen op regelmatige basis (dikwijls in het kader van een 

pedagogische studiedag) ook een opfrissing van deze cursus. Wanneer een nieuw lid tot het 

lerarenkorps toetreedt, wordt er ook op toegezien of hij/zij zo een basis opleiding EHBO 

heeft.  

Bij brandoefeningen is er telkens één leerkracht per gebouw verantwoordelijk: zij 

coördineren de evacuatie en controleren of elk lokaal in hun blok leeg is. Deze 

verantwoordelijken Juf Veronique voor kleuterblok, Juf Karen voor het hoofdgebouw en 

Meester Elie voor het aparte gebouw op de speelplaats lagere school. Zij zijn alle drie 

voltijds op school en bij afwezigheid weet een reserve dat hij/zij moet optreden bij 

problemen. Jaarlijks worden een 1 à 2 evacuatie-oefeningen gehouden (leerlingen en 

leerkrachten zijn dan op voorhand niet op de hoogte). Het houden van blusoefeningen is 



niet verplicht, evacuatie-oefeningen wel. Daarnaast is het volgen van brandpreventie ook 

geen verplichting.   

’t Wilgennest zal dezelfde procedure volgen als bij GBS De Vaart => alle leerkrachten zullen 

in het komende schooljaar een opfrissing EHBO krijgen. Bij hun nieuwbouw werden de 

evacuatieroutes reeds duidelijk aangegeven door de preventie-adviseur. Alle leerkrachten 

zijn op de hoogte van de evacuatieroutes en verzamelplaats. Een evacuatie staat gepland 

begin van het volgende schooljaar.  

 

7. Lions club 

Begin dit schooljaar werd de directie van De Vaart gecontacteerd door de Lions club Deinze. 

Zij wilden tussenkomen om de kinderen die in armoede leven thuis dagelijks een ontbijt aan 

te bieden op school. Naar aanleiding van deze vraag zijn de verschillende scholen/directies 

hiervoor samengekomen maar  kwam men tot de conclusie dat dit niet haalbaar is om te 

organiseren. Het is wel zo dat er steeds fruit en/of koeken in de leraarskamer liggen die aan 

leerlingen uitgedeeld worden die fruit en/of koek vergeten zijn. De Lions club zal deze 

aankopen nu financieren => 500 Euro per schooljaar voor De Vaart Nevele en 750 Euro  voor 

’t Wilgennest Landegem.  

 

8. Werken voetgangersbrug 

Door de werken aan de nieuwe voetgangersbrug is de verkeerssituatie rond de school De 

Vaart zeer gevaarlijk. De afsluiting van het kruispunt aan bakkerij Welvaert was voorzien 

voor maart 2024, maar werd vervroegd naar 19 februari. Hierdoor konden de ouders niet op 

tijd op de hoogte gebracht worden. Het is momenteel dan ook een ramp in de Cyriel 

Buyssestraat naar verkeersveiligheid: Deze straat blijft  een tweerichtingsstraat, de mensen 

parkeren hun auto’s overal waar ze kunnen, zelfs op de kleine parking aan het 

gemeentehuis. Daarvoor verplaatsen ze zelfs de hekkens. Het verkeer is zeer druk en wordt 

zeer gevaarlijk voor kinderen met de fiets. Ook het doorgaand verkeer is een groot gevaar, 

 want zij zijn niet op de hoogte van alle gebeurtenissen.  

De schoolraad vraagt met aandrang aan het gemeentebestuur om deze situatie zo snel 

mogelijk te bekijken en eventuele maatregelen te treffen. Het zou bv. al indruk maken 

mochten er af en toe ’s morgens agenten aan de schoolpoort staan. Verder vraagt men ook 

een interventie van de verkeersdeskundige van Stad Deinze.  

 

9. Aanmeldingssysteem 

De Vaart Nevele zal ook dit schooljaar instappen in het aanmeldingssysteem voor nieuwe 

leerlingen. ’t Wilgennest in Landegem zal dit niet doen. De aanmeldingen starten vanaf 27 

februari.  

 

10. Varia 

 

a) Weldra verhuist de kinderopvang terug naar de school ’t Wilgennest. Twee jaar geleden 

werd een wandeling gedaan van de Berenboot naar ’t Wilgennest en toen bleek de weg 

inderdaad niet veilig. Er werden toen beloftes gedaan: bv. dichtbij de kleuterschool zijn er 



parkeerplaatsen en de kinderen moeten dan langs achter deze auto’s stappen. Een 

voetpad voorzien aan de andere kant van de straat was een oplossing. Een ander gevaarlijk 

punt is de draai aan de apotheker. Daar rijden veel auto’s rijden op het voetpad. Er zijn nu 

2 bakfietsen, maar dit is enkel voldoende voor deze woensdag, maar niet voor de andere 

dagen. De schoolraad vraagt dan ook dit punt terug op te nemen en naar oplossingen te 

zoeken om deze weg veiliger te maken. Wendy zal het verslag van deze wandeling nog 

eens doorsturen naar de schepen.  

b) De schoolraad vraagt zich af wat er met de verslagen/adviezen van de schoolraad gedaan 

worden in het college. Men vraagt dat de schepen hier bij de volgende vergaderingen een 

kort verslagje over geeft.  

 

 

Volgende vergadering: 29 mei om 19u30 Nevele 


